



景嶺書院 King Ling College

二零二四至二零二五年度家長通告第八號

School Notice 8

(本通告已上載於本校網頁 <https://www.kingling.edu.hk>)

18 December 2024

敬啟者：茲有下列重要事項，祈予垂注：

Dear parents,

Here are the items for your immediate attention:

(甲) 課外活動日 (中一至中五)

中一至中五級同學的課外活動日將於1月23日(星期四)下午2時至3時45分舉行，當天安排如下：

時間	活動/ 課堂
上午8時至下午12時55分	按時間表上第1至6節課
下午12時55分至1時55分	留校午膳
下午2時至2時15分	點名及宣布
下午2時15分至3時45分	學會活動時段
下午3時45分	放學

所有中一至中五同學必須參與一節由同學所屬的學會舉辦的活動，有關活動及報名詳情，請參閱附件一。如學會舉行校外活動，負責老師將另函通知。

註：所有同學必須穿著整齊冬季校服出席活動，如有需要請帶相關服飾於活動前更換。

(A) ECA Days (S1 to S5)

ECA day will be held on 23 January (Thursday) from 2:00 pm to 3:45 pm for S1 to S5 students to promote all-round development of students. The following is the arrangement:

Time	Activity
8:00am – 12:55 pm	Timetable for Periods 1 to 6
12:55 pm – 1:55 pm	Lunch
2:00 pm – 2:15 pm	Roll call and briefing for S1 to S5 students
2:15 pm – 3:45 pm	Activity Session
3:45 pm	Dismissal

All S1 to S5 students are required to participate in one activity of the clubs that they belong to, for activity details and enrolment, please refer to appendix 1. The teacher in-charge will issue separate notices if a club organizes an outing.

Remark: All students are required to wear full winter uniform to attend the activities, students should bring the respective clothing and get changed before the activity.

此致
貴家長

Thank you.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Anson Yang" with a stylized flourish at the end.

Anson Yang, Ph.D.
Principal

校長

楊明倫 謹啟

二零二四年十二月十八日

King Ling College
ECA Day 1 (23 January 2025)

Activity List

No.	Club 學會	Activity 活動	Remarks 參加者備忘
1	Community Youth Club	Lunar New Year Crafts 新春小手工	
2	Hong Kong Sea Cadet Corps	Finding Treasure 尋寶之旅	
3	Scouts	Preparation for Camping 露營前準備	
4	Social Service Club	Digital Oil Painting and Meditation 數字油畫及冥想	
5	Student Librarian Unit & Christian Fellowship	Lily Scented Sachet DIY Workshop 百合花香囊 DIY 工作坊	
6	Youth Red Cross	First-Aid Certificate Preparation Course 青年急救預備課程	
7	中文學會	硬筆書法及語文問答遊戲比賽	
8	STEAM Club	Aviation Technology Workshop 航空科技工作坊	Students need to wear PE uniform for attending this activity
9	Geography Club & History Club	Who Killed Rudolph? 誰殺了魯道夫?	Students need to wear PE uniform for attending this activity
10	Mathematics Club & Chess Club	Tabletop Carnival 桌上嘉年華	
11	Music Club & KL Voice	Karaoke	
12	普通話學會	普通話勵志動畫片欣賞	
13	Science Club	Ink Investigation 油墨調查	
14	Technology & Living Club	Lunch Boss Show 飯盒風格秀	Student need to bring an apron and a lunch box for attending this activity
15	Visual Arts Club & Chinese Opera Club	DIY Mask of Peking Opera DIY 京劇臉譜	Students need to bring along with their acrylic paints and related tools for attending this activity
16	Green Action	Natural Scrub Workshop 天然磨砂膏工作坊	
17	Handicraft Club	DIY Teachers' Gifts Workshop DIY 敬師禮物製作	Students please bring along their own scissors & glue for attending this activity
18	Odyssey of Mind Group	Preparation for Competition 比賽前準備	Only students who are in the competition team need to attend this activity
19	Business Club	Monopoly 大富翁	Students need to bring their mobile phones for attending this activity
20	English Club	English Fun Games 英語遊戲	

Orchestra and Performance Troupe members will join the practice for School Gala, members of Orchestra and Performance Troupe will not join activities organized by other clubs.

樂團及藝樂萃萃的同學需參與有關學校文藝匯演練習，不需參與其他學會舉辦的活動。

Appendix 1 附件一

每位同學需按意願選擇三個活動（首選為最希望參與的活動，然後依次序排列），課外活動組將會依據 貴子弟所屬的學會，以先到先得形式安排活動。

請 貴子弟於 2024 年 12 月 20 日下午 6 時開始，至 2025 年 1 月 5 日前填妥電子報名表格(連結 <https://forms.gle/6ozZ3VdfWm4HkNf88>) 並回覆此通告。如 貴子弟未能於 2025 年 1 月 5 日前完成報名程序，活動安排將由本組分配。 貴子弟需以學校帳戶(s _____@kingling.edu.hk) 登入此電子表格填寫意願。學生無法更改已遞交的表格，請小心填寫。

All students should choose 3 activities (First priority means the activity that your child is most interested in, tenth priority means the activity that your child is least interested in); your child will be arranged to join the activity of the clubs that they belong to on a first-come-first-served basis.

Please fill in the Google Form (Link: <https://forms.gle/6ozZ3VdfWm4HkNf88>) and reply this notice from 6pm on 20 December 2024 to 5 January 2025. If your child does not complete the form by 5 January 2025, the activities of your child will be arranged by the ECA team. Your child must use the school account (s _____@kingling.edu.hk) to access the form. The form can only be filled ONCE only.

